
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren
Social- og indenrigsministeren

Dato: 25. november 2020

Udvalget udbeder sig ministrenes besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 64
I oktober 2018 foreslog den tidligere VLAK-regering som en del af satspuljeforhandlinger-
ne, at der blev afsat 38 mio. kr. til at forstærke socialtilsynet. Er ministeren enig i, at
et stærkere socialtilsyn også ville have haft en betydning, så sager som Havregården
Kostskole kunne være bragt frem tidligere, jf. artiklen ”Forhandlinger om et stærkere
socialtilsyn er strandet”, bragt på dr.dk den 29. oktober 2018? Spørgsmålet stilles som
opfølgning på samråd den 25. november 2020, jf. samrådsspørgsmål F.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mai Mercado (KF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 14. december 2020.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mai.Mercado@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anders Kronborg
formand
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